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Protokół Nr 69/2018 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska  

odbytej w dniu 26 czerwca 2018 r. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji, jak załączona lista obecności oraz Pan 

Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska, Pan Wojciech Superson Zastępca Burmistrza 

Miasta Przeworska, Pani Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska, Pani Agnieszka 

Zakrzewska Sekretarz Miasta Przeworska, Pani Małgorzata Pałka Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Urzędu Miasta Przeworska, Pan Krzysztof Ożóg 

Prezes Przeworskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Przeworsku  

Pan Maciej Szewczyk Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska Pan Ryszard Łuczyk powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. 

Powiedział, że tematem komisji będzie zapoznanie się z materiałami na najbliższą sesję Rady 

Miasta Przeworska. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu.  

Pan Wojciech Superson powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu nastąpi na wniosek firmy: PGE Dystrybucja 

S.A. w Lublinie. Wnioskodawca zwrócił się do Gminy Miejskiej Przeworsk o udostępnienie 

działki miejskiej o numerze ewidencyjnym 798/4 przy ul. Misiągiewicza, w celu 

umieszczenia na działce urządzeń związanych z przesyłem energii elektrycznej.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań, Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości z powodu braku kworum. 

Przystąpiono do zapoznani się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu, 

Pan Wojciech Superson powiedział, że Polska Spółka Gazownictwa sp. z o.o. Oddział 

Zakład Gazowniczy w Jaśle zwróciła się z prośbą do Gminy Miejskiej Przeworsk 

 o obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu działki miejskiej o numerze 

ewidencyjnym 87/13, położonej przy ulicy boczna ul. Korczaka, w celu umieszczenia na 

działce urządzeń związanych z przesyłem paliwa gazowego do działki sąsiedniej.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie od osób fizycznych nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk. 

Pan Wojciech Superson powiedział, że zgodnie z zapisami budżetowymi w tym roku 

planowana jest przebudowa drogi Orląt lwowskich, W związku z koniecznością pozyskania 

gruntu na poszerzenie ulicy Orląt Lwowskich, zgodnie z obowiązującym miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego „Orląt Lwowskich”, został przygotowany ten projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osób fizycznych nieruchomości gruntowej 

o numerze ewidencyjnym 847/2 na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk. 

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie od osób fizycznych nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk. 

 Pan Wojciech Superson powiedział, że w związku z koniecznością pozyskania gruntów 

niezbędnych do powiększenia obszaru cmentarza komunalnego przy ul. Pod Rozborzem  

w Przeworsku, Burmistrz wnioskuje o wyrażenie zgodę na nabycie od osób fizycznych 
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nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr: 1585/2 o pow. 0.2054 ha,  

z przeznaczeniem na poszerzenie cmentarza komunalnego. 

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznani się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej. 

Pan Wojciech Superson powiedział, że główny najemca lokalu mieszkalnego 

położonego przy ul. Marii Konopnickiej 17/1, o łącznej pow. 52,48 m2 zwrócił się do 

Burmistrza Miasta Przeworska z prośbą o jego sprzedaż. Zysk ze sprzedaży przedmiotowej 

nieruchomości zwiększy wpływy Gminy Miejskiej Przeworsk. W związku z tym burmistrz 

przedkłada projekt uchwały do akceptacji.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej. 

Pan Wojciech Superson powiedział, że główny najemca lokalu położonego przy  

ul. Marii Konopnickiej 17/16 o łącznej pow. 43,33 m2 zwrócił się do Burmistrza Miasta 

Przeworska z prośbą o jego sprzedaż. W związku z tym burmistrz przedkłada projekt uchwały 

do akceptacji.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznani się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”. 

Krzysztof Ożóg zauważył, że do Rady Miasta Przeworska wpłynęły dwa projekty 

regulaminu w ww. sprawie, co wynika z nowelizacji ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków a konkretnie § 8 pkt 1, który mówi, że 

wszystkie zakłady wodociągowe działające na terenie miasta, w terminie 6 miesięcy a to jest 

do 12.06 musza opracować i dostarczyć regulamin dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. Przeworską Gospodarkę Komunalną Sp. z o.o. przygotowała nowy projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Na podstawie art. 19 ustawy z dnia 

7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków 

Rada Miasta na podstawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

opracowanego przez Przeworską Gospodarkę Komunalną Sp. z o.o., przygotowuje projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który przekazuje do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu, tj do Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Dyrektor Wód Polskich ma odnieść się 

do tego regulaminu i przekazać uwagi Radzie Miasta. Następnie Rada Miasta ma uchwalić 

regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Dodał, że Rada Miasta ma dwa 

miesiące na przekazanie projektu regulaminu do Wód Polskich a Wody Polskie mają  

3 miesiące na wniesienie uwag. Oceniając dwa przedłożone regulaminy stwierdził, że są one 

identyczne, zawnioskował o pracę nad regulaminem dostarczonym przez Przeworską 

Gospodarkę Komunalną Sp. z o.o. Poinformował, że różnice polegają na tym, że  

w regulaminie PGK w rozdziale dotyczącym minimalnego poziomu usług świadczonych 

przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne w zakresie dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w § 5. 1. Przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne na 

podstawie zawartej umowy o zaopatrzenie w wodę lub/i odprowadzanie ścieków i warunków 

technicznych wykonywania usług: dostarcza Odbiorcy usług wodę pod ciśnieniem, nie 
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niższym niż 0,06 MPa w miejscu włączenia do sieci, a w regulaminie dostarczonym przez 

spółkę gminną jest zapis, że ciśnienie jest odpowiedniej wartości bez podania wartosci. 

Powiedział dalej, że druga różnica jest § 11. i w regulaminie PGK Przeworsk jest zapis 

Miejscem wydania rzeczy w rozumieniu kodeksu cywilnego, tj. dostawy wody lub odbioru 

ścieków jest granica własności przyłączy, urządzeń i instalacji wodociągowych  

i kanalizacyjnych, natomiast w regulaminie zakładu gminnego jest zapis, że Miejscem. 

dostawy wody lub odbioru ścieków jest pierwszy zawór po zaworze głównym, a miejsce 

odbioru ścieków pierwsza studzienka ściekowa. Powiedział jeszcze, że regulamin gminny 

zawiera zapis, że regulamin jest zatwierdzony uchwałą, ale to zawarte jest w uchwale. 

Przeprosił jeszcze za istniejące w projekcie literówki tj. w § 8 ust 3 pkt 1) brakuje słowa  

„mowa”. Dodał, że art. 19 ust 5 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzania ścieków mówi, co powinien zawierać regulamin.  

Pan Krzysztof Wiśniowski zapytał gdzie jest granica przyłącza.  

Pan Krzysztof Ożóg powiedział, że art. 1 ust 6 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków podaje definicję przyłącza wodociągowego – 

odcinek przewodu łączącego sieć wodociągową z wewnętrzną instalacją wodociągową  

w nieruchomości odbiorcy usług wraz z zaworem za wodomierzem głównym, a ust 5 mówi  

o przyłączu kanalizacyjnym – odcinek przewodu łączącego wewnętrzną instalację 

kanalizacyjną w nieruchomości odbiorcy usług z siecią kanalizacyjną, za pierwszą studzienką, 

licząc od strony budynku, a w przypadku jej braku do granicy nieruchomości gruntowej. 

Pan Ryszard Łuczyk zapytał jeszcze raz czy granica jest na wodomierzu.  

Pan Krzysztof Ożóg wyjaśnił jeszcze raz, że od wodomierza do nawiertki na sieci 

głównej oraz instalacja wewnątrz domu jest własności odbiorcy. 

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Zmiany Nr 1/2018 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Przeworska. 

Pani Małgorzata Pałka powiedziała, że zmiana Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Przeworska dotyczy dwóch obszarów. Pierwszy 

obszar położony jest w północnej części miasta o powierzchni 16 ha, wyznaczony w Studium 

jak obszar rolniczej przestrzeni produkcyjnej. Wyjaśniła, że wymagana jest zmiana Studium 

na tym obszarze z uwagi na kolejny projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia mpzp. 

Powiedziała, że drugi obszar jest o powierzchni 3 ha, położny przy ul. Mostowej  

i ul. Gorczyńskiej, tereny dawnej LOK. Właściciel złożył wniosek o sporządzenie zmiany 

mpzpi wprowadzenie funkcji mieszkaniowej dla tych terenów.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Zmiany Nr 1/2018 Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

osiedla budownictwa jednorodzinnego ,,11 Listopada” w Przeworsku. 

Pani Małgorzata Pałka powiedziała, że mpzp dla tego terenu uchwalony był w 1999 

roku. Wyjaśniła, że zostały dokonane korekty linii zabudowy w trzech kompleksach 5 MNJ,  

2 MNJ i 1 MNJ. Projekt ww. uchwały został przygotowany w odpowiedzi na liczne wnioski 

właścicieli nieruchomości oraz w związku z urządzeniem ulicy Cukrownianej. Dodała, że dla 

ulicy Cukrownianej w objętej MPZP, uchwalonym ponad 20 lat temu, przewidziano jej 

szerokość na 30 m. Aktualnie, po jej urządzeniu i ułożeniu chodnika, nie ma potrzeby 

rezerwowania takiej przestrzeni na pas drogowy. Poinformowała, że dodatkowo Urząd 
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dysponuje opinią Powiatowego Zarządu Dróg, w przedmiotowej sprawie, ze zgodą na 

zmniejszenie szerokości pasa drogowego tej ulicy. Projekt uchwały zakłada przesunięcie linii 

zabudowy na nieruchomościach sąsiadujących z pasem drogowym ulicy Cukrownianych.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Misiągiewicza  

w Przeworsku.  

Pani Małgorzata Pałka powiedziała że przystąpienie do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego, polegać będzie na zmianach i korektach tego planu 

w kilku kompleksach. Dodała, że jest to już drugi MPZP związany z ulica Cukrowniczą. 

Poinformował, że MPZP wzdłuż tej ulicy jest cztery i dotyczą różnych fragmentów tej drogi. 

Poinformował, że na wniosek mieszkańców i właścicieli nieruchomości będzie można 

dokonać innych podziałów niż zakładały to do tej pory obowiązujące MPZP oraz zmieniono 

zabudowę mieszkaniowa bliźniaczą na zabudowę wolnostojącą .  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Gorliczyńskiej  

i ul. Mostowej w Przeworsku. 

Pani Małgorzata Pałka wyjaśniła, że projekt dotyczy przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Gorliczyńskiej i ul. Mostowej 

w Przeworsku. Podała granice plany od strony zachodniej ul. Mostowa, tory kolejowe oraz od 

strony północnej ul. Gorczyńska. Nadmieniła, że zmiana następuje na wniosek inwestora, 

aktualnego właściciela nieruchomości o rozszerzenie przeznaczenia tych działek, o zabudowę 

mieszkaniowa wielorodzinną, w celu budowy na niej nowoczesnego budownictwa 

mieszkaniowego. Dodała, że inwestor ma w planie budowę pięciu budynków 

wielorodzinnych Poinformowała, że z podobnym wnioskiem wystąpił drugi właściciel dziełek 

w tym terenie PKP, o nadanie funkcji handlu, usług i produkcji.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

inwestycyjnych przy ul. Gorliczyńskiej w Przeworsku. 

Pani Małgorzata Pałka powiedziała, że projekt ten dotyczy terenów inwestycyjnych, 

będących własnością Miasta Przeworska położonych przy ulicy Gorliczyńskiej. Teren jest 

podzielony i częściowo sprzedany. Oznajmiła, że są plany inwestycyjne i miasto chce 

kompleksowo przygotować teren pod usługi. Dodała że na części tego terenu obowiązuje 

mpzp, i teraz jest planowane odpracowanie jednego dużego mpzp dla całego 16 ha terenu.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał ile działek zostało sprzedanych.  

Pan Leszek Kisiel odpowiedział, że jedna działka została sprzedana właścicielowi 

zakładu, który tam istnieje na poszerzenie funkcjonującej tam działalności gospodarczej, 

natomiast dwie działki zostały wydzierżawione. Jeden z dzierżawców uzyskał już pozwolenie 

na budowę hali produkcyjnej. Drugi z dzierżawców zlecił przygotowanie koncepcji 

zagospodarowania przemysłowego działki. 
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Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zwolnienia 

przedsiębiorców z podatku od nieruchomości na terenie miasta Przeworska w ramach 

pomocy de minimis.”  

Burmistrz Miasta powiedział, że jest to uchwała mówiąca o wsparciu 

przedsiębiorczości, a dokładnie o zachętach miasta Przeworska dla tych przedsiębiorców, 

którzy chcą na terenie miasta wybudować nowe zakłady, albo rozbudować te, które istnieją. 

Poinformował, że oparta jest na rozporządzeniu Komisji UE w sprawie stosowania art. 107  

i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis oraz na ustawie  

o podatkach i opłatach lokalnych. Przypomniał, że na terenie miasta obowiązywała przez 

wiele lat uchwała o zwolnieniach podatkowych dla przedsiębiorców, którzy spełnią pewne 

warunki np. zatrudnienie odpowiedniej ilości osób. Oznajmił, że ta uchwała przez 15 lat była 

martwa, bo nikt z niej nie skorzystał. Powiedział, że po analizie wszystkich możliwości 

wsparcia przedsiębiorców uznał, że zasadnym będzie przygotowanie projektu uchwały  

w sprawie zwolnienia przedsiębiorców z podatku od nieruchomości na terenie miasta 

Przeworska w ramach pomocy de minimis. Wyjaśnił, że pomoc może być przyznana  

w wysokości do 200.000 Euro brutto. Powiedział, że jeśli przedsiębiorca wybuduje nowy 

zakład, nową halę z przeznaczeniem na działalność gospodarczą np. produkcyjną czy 

usługową ma prawo wystąpić z wnioskiem do Burmistrza o udzielenie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości. Dodał, że chciałby także pomóc lokalnym przedsiębiorcom, którzy 

rozbudowują swoją działalność gospodarczą. Stwierdził, że jest to zachęta dla 

przedsiębiorców, a jednocześnie rozciągnięta w czasie możliwość osiągnięcia dochodów dla 

naszego miasta. Dodał, że ta pomoc rozpisana jest na dwa lata, bo rozporządzenie Unii 

Europejskiej traci swoją moc 31 grudnia 2020 r. Poinformował, że zwolnień z podatku od 

nieruchomości w zakresie określonym w niniejszej uchwale nie stosuje się do: gruntów, 

budynków i budowli zajętych w całości lub w części na: działalność developerską, bankową, 

finansową lub ubezpieczeniową, telekomunikacyjną, związaną z dystrybucją i przesyłem 

energii, stacji paliw, handlową oraz na działalności, w których całość lub część powierzchni 

wynajmowana jest przez podatnika innym podmiotom. Wyraził nadzieję że inwestorzy 

skorzystają z tej uchwały i będą chcieli inwestować na terenie naszego miasta.  

Pan Maciej Szewczyk wyraził zdanie, że wyłączenia są bardzo restrykcyjne i czy to 

nie wykluczy jakiejś firmy z budowy zakładu na naszym terenie. Zaproponował aby skrócić 

te listę wykluczeni i wprowadzić zapis, że zależy to od decyzji burmistrza czy jakiejś komisji.  

Burmistrz odpowiedział, że każdy może budować, ale nie wszyscy mogą skorzystać  

z ulgi podatkowej. Oznajmił, że muszą być zapisane wyłączenia, bo nadzór prawny sprawdza 

te uchwały. Dodał, że większość uchwał tego typu ma takie zapisy. 

Pan Ryszard Łuczyk zapytał czy przedsiębiorca, który wybuduje zakład to skorzysta 

ze zwolnień z podatku od gruntów i budynków czy tylko od gruntów.  

Burmistrz odpowiedział, że i od gruntów i od budynków zajętych pod działalność 

gospodarczą. 

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają jeszcze pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na rok 2018.  

Burmistrz Miasta powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2018 rok podyktowany jest rozstrzygniętymi konkursami i otrzymaniem przez miasto 

Przeworsk dotacji na złożone projekty. Poinformował pierwsze trzy paragrafy dotyczą 
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rozliczenia dochodów i wydatków na realizacje mikroprojektu finansowane z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Współpracy Transgranicznej Interreg V-A 

Polska Słowacja 2014-2020. pod nazwą ,,Zapomniane rękodzieło pogranicza”. Poinformował, 

ze następne paragrafy dotyczą drugiego projektu dofinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej na zadanie „Opracowanie i wydanie drukiem dokumentów historycznych dla 

miasta Przeworska 625 rocznicę nadania praw miejskich”. Dodał, że ten projekt realizowany 

będzie w ramach LGD „Dorzecze Mleczki”. Dalej powiedział, że trzeci projekt „Ochrona  

i rozwój walorów przyrodniczo – krajobrazowych pogranicza” również jest realizowany  

w ramach współpracy Polsko – Słowackiej. Czwarty projekt opisany w paragrafach 9 i 10 

dotyczą środków na realizacją zadania pod nazwą: ,,Budowa i modernizacja dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych”. Poinformował że są to środki od Marszałka Województwa 

w wysokości 65.000 zł. Jeszcze raz powiedział, że te środki dotyczą zwiększenia dochodów  

i rozpisania wydatków na trzy projekty finansowane ze środków Unii Europejskiej i na jeden 

finansowany ze środków krajowych.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał czy wyznaczone są już drogi, które będą 

modernizowane.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że dwie drogi boczne ul. Wiejskiej i jedna droga polna 

od ul. Pod Chałupkami.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu. 

 Pan Wojciech Superson powiedział, że PGE Dystrybucja S.A, zwróciła się  

z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu na działkach miejskich o numerach 

ewidencyjnych 164/1 i 169/11, w związku z planowaną budową urządzeń energetycznych do 

przesyłu energii w tym rejonie tj. droga pożarowa dla Pastewnika. 

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Przeworska. 

Pan Maciej Szewczyk oznajmił, że wyjaśnienia znajdują się w uzasadnieniu do 

projektu uchwały i nie wymagają komentarza.  

Przewodniczący komisji zapytał członków komisji czy mają pytania w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zadawania pytań Komisja przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

Przystąpiono do zaopiniowania wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta Przeworska. Kolejno przystąpiono do zapoznania się z Zarządzeniem Nr 24/2018 

Burmistrza Miasta Przeworska z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie przedłożenia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Miasta Przeworska za rok 2017 oraz z informacją o stanie 

mienia Gminy Miejskiej Przeworsk. Przewodniczący komisji poprosił Pani Skarbnik  

o przedstawienie sprawozdania.  

Pani Dorota Jarosz powiedziała, że planowany budżet miasta po stronie dochodów za 

2017 rok zamknął się kwotą 62.425.388,33 zł, wykonanie w wysokości 61.253.070,13 zł co 

stanowi 98,12% wykonanego planu w tym: dochody bieżące – 59.930.281,61 zł, dochody 

majątkowe – 1.322.788,52 zł. Oznajmiła, że wydatki budżetu miasta planowane w wysokości 

– 63.075.388,33zł wykonano w wysokości 61.054.872,69 zł, co stanowi 96,80 % planu,  

w tym: wydatki bieżące – 57.093.621,97 zł, wydatki majątkowe w wysokości – 3.961.250,72 

zł. Następnie poinformowała, że Uchwałą Nr 12/21/2018 z dnia 16 maja 2018 r. Składu 
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Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii sprawozdania 

Burmistrza Miasta Przeworska z wykonania budżetu miasta Przeworska za 2017 rok RIO 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Powiedziała, że kolejno Komisja Rewizyjna Rady 

Miasta Przeworska zapoznawała się z tym sprawozdaniem i wydała opinię oraz wniosek  

o udzielenie absolutorium, która także były pozytywnie zaopiniowane przez RIO Uchwałą  

Nr 12/24/2018 z dnia 6 czerwca 2018 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Przeworska o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Przeworska za 2017 r.  

Następnie komisja poniższe punktami przyjęła do wiadomości:  

- zapoznanie się z Uchwałą Nr 12/21/2018 z dnia 16 maja 2018 r. Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii sprawozdania Burmistrza 

Miasta Przeworska z wykonania budżetu miasta Przeworska za 2017 rok,  

- zapoznanie się z Zarządzeniem Nr 34/2018 Burmistrza Miasta Przeworska z dnia  

27 kwietnia 2018 r. w sprawie przedstawienia Radzie Miasta Przeworska sprawozdań 

finansowych Gminy Miejskiej Przeworsk za 2017 rok  

 

- zapoznanie się z Uchwałą Nr 36/28/18 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Przeworska  

z dnia 23 maja 2018 r. w sprawie wydania opinii o wykonaniu budżetu miasta Przeworska za 

2017 rok, 

 

- zapoznanie się z Uchwałą Nr 36/29/18 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Przeworska  

z dnia 23 maja 2018 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Przeworska z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok, 

 

- zapoznanie się z Uchwałą Nr 12/24/2018 z dnia 6 czerwca 2018 r. Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Przeworska o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Przeworska za 2017 r., 

 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Przeworsk za rok 2017, 

 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Przeworska 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok  

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.  

Protokołowała Bogumiła Ptaszyńska…………………………………... 

 

Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych 

Rady Miasta Przeworska 

 

Maciej Szewczyk 
  

 


